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PROTOKÓŁ NR 37-05/2009 
 
 
z posiedzenia Komisji Kultury i Sportu Rady Miasta Gda ńska , 
które odbyło się dniu 13 maja 2009  r. w Miejskim Ogrodzie 
Zoologicznym „Wybrzeża” w Gdańsku przy ul. Karwieńskiej 3. 
 
Obecni: wg załączonych list obecności.  
 
Na stan 5 członków komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 4, czyli 
było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
Posiedzeniu przewodniczył radny Marek Bumblis – 
przewodniczący Komisji Kultury i Sportu Rady Miasta Gdańska, 
który po powitaniu radnych i zaproszonych gości zaproponował 
sporządzony w dniu 06 maja 2009 roku następujący porządek 
posiedzenia: 
 

1. Miejski Ogród Zoologiczny „Wybrze ża” – stan obecny i 
perspektywy rozwoju. 

Referują: Dyrektor Miejskiego Ogrodu Zoologicznego, Przedstawiciele 
Prezydenta Miasta Gdańska  

2. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.  

 
Następnie przewodniczący Marek Bumblis poddał pod głosowanie 
przyjęcie przedstawionego porządku posiedzenia.  
 
Porządek przyj ęto i przegłosowano jednogło śnie, 4 głosami 
za. 
 
 

PUNKT – 1 
 

Miejski Ogród Zoologiczny „Wybrze ża” – stan obecny i 
perspektywy rozwoju. 

W punkcie tym członkowie Komisji zostali oprowadzeni po 
Miejskim Ogrodzie zoologicznym. Podczas zwiedzania została 
pokazana nowo wybudowana żyrafiarnia. Dyrektor ZOO pan 
Michał Targowski powiedział, że frekwencja zwiedzających od 
trzech lat mocno wzrasta i w tym roku może przekroczyć pół 
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miliona zwiedzających, co też oznacza, że zoo jest w czołówce 
atrakcji turystycznych miasta w czasie sezonu. 
Dyrektor podkreślał, iż wybudowanie wybiegu dla lwów mocno 
przyciągnie nowych odwiedzających. Przedstawił również projekt 
wybiegu.  
Przewodniczący Komisji stwierdził, że jest to bardzo dobry 
pomysł, jednakże jak na razie nie ma na niego środków w 
budżecie miasta.    
 

PUNKT – 2 
 

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Przewodniczący Marek Bumblis zaproponował, aby ten punkt 
przenieść na następne posiedzenie Komisji. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie – 4 
głosami za, Komisja zdecydowała, iż punkt sprawy wniesione, 
wolne wnioski, korespondencja zostaje przeniesiony na następne 
posiedzenie Komisji tj. na dzień 19 maja 2009 r. 
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